
 
 

Verslag LER  20 januari 2021 

Plaats: ZOOM   

Aanwezig:  

• Gheeraert Ann: Schepen Lokale Economie Stad Nieuwpoort 

• Sarrazijn Mike : Dienst Lokale Economie Stad Nieuwpoort 

• Lemmens Wibo: plaatsvervanger Horeca Nieuwpoort  

• Verdievel Katrien: vertegenwoordiger detailhandel bad 

• Pelgrim Erwin: plaatsvervanger  detailhandel stad  

• Nowé Steffi: vertegenwoordiger landbouw  

• Schramme Luc: plaatsvervanger detailhandel stad 

• Verbrugge Marijke: vertegenwoordiger detailhandel stad  

• Maenhout Steve: plaatsvervanger Unizo Nieuwpoort  

• Deconinck Isabelle: vertegenwoordiger vastgoedsector 

Uitgenodigd :  

• Martens Michelle: Diensthoofd Toerisme Stad Nieuwpoort 

Verontschuldigd:  

• Averein Philip: vertegenwoordiger Horeca Nieuwpoort  

• Didier Boydens: plaatsvervanger detailhandel bad 

• Romeo Rau: vertegenwoordiger visserijsector  

• Paeme Luc: vertegenwoordiger Unizo Nieuwpoort  

 
1) Goedkeuring verslag 8 december 2020 

- Winters Nieuwpoort was een enorm succes en voor herhaling vatbaar.  
- Gelet op het ontslag van Karel Debouvry uit de LER en de Noordvaart, heeft de 

VZW Noordvaart gevraagd om de deelname aan de VOKA Open Bedrijven dag een 
jaar uit te stellen naar 2022. DLE zal dit advies agenderen op CBS.  

- Nieuwjaarskaart werd verstuurd. De voorzitter kreeg de opmerking dat de 
handelaarsverenigingen niet vermeld werden. Er zal rekening gehouden worden 
met de opmerking voor toekomstige publicaties.  

- Er is nog geen nieuws omtrent de 2 haltes van De Lijn. DLE doet nogmaals navraag.  

2) Herschikking Lokaal Economische Raad  

Karel Debouvry heeft op 19 december 2020 zijn ontslag ingediend als voorzitter van de LER en 
vertegenwoordiger van de VZW Noordvaart. De LER en de Stad Nieuwpoort betreuren deze 
beslissing en willen Karel danken voor zijn vele werk en inzet de voorbije jaren.  



 
 

De LER stelt voor om Lemmens Wibo voor te dragen als nieuwe voorzitter. Katrien Verdievel en 
Marijke Verbrugge worden voorgedragen als ondervoorzitters. Aangezien deze 3 personen als 
plaatsvervangers waren aangeduid, wordt voorgesteld om hen volwaardig lid te maken. De LER 
gaat akkoord met dit voorstel.  

VZW Noordvaart heeft gevraagd om hen even tijd te geven om een vervanger aan te duiden voor 
de LER.  

UNIZO Nieuwpoort heeft gevraagd om Maenhout Steve aan te duiden als lid met Luc Paeme als 
plaatsvervanger.  

De LER draagt de aangepaste samenstelling van de Lokaal Economische Raad voor aan het 
College van Burgemeester en schepenen ter goedkeuring.  

 

Stakeholder aangeduid lid plaatsvervanger 

Noordvaart VZW Ntb   Rommel Bernieke (PMR) 

Unizo Nieuwpoort  Maenhout Steve (Modern Shop) Paeme Luc 

Horeca Nieuwpoort 

Lemmens Wibo (Wasserette) – 

Voorzitter  Averein Philip (Chagall) 

Landbouwsector Nowé Steffi ('t Dunehof)  Geen 

Visserijsector Rau Romeo (Jens NV)  Geen 

Vastgoedsector Deconinck Isabelle (Immo De Kaai)  De Nie - Sissau Martine (Agence Sissau) 

Detailhandel Nieuwpoort – bad  

Verdievel Katrien (Schoenen 

Verdievel) – ondervoorzitter  Boydens Didier (Accompli) 

Detailhandel Nieuwpoort – stad  

Verbrugge Marijke (David & Dupont) 

– ondervoorzitter  

Schramme Luc (Deco Schramme) 

Pelgrim Erwin (Optiek Pelgrim) 

Het vernieuwde bestuur wenst op een positieve en constructieve manier samenwerken met het 
stadsbestuur. De LER hoopt nauw te worden betrokken bij het economisch beleid van onze mooie 
stad en wat hieraan vasthangt!  

 

 



 
 
 

 
3) Voorstel data LER 2021 + uitnodiging deskundigen  

Er wordt voorgesteld om een vaste datum te nemen voor de maandelijkse vergaderingen en 
tevens telkens een deskundige uit te nodigen om de nodige toelichting te geven over de 
bepaalde dossiers.   

Datum Voorstel uitnodiging deskundige  

Woensdag 24 februari 2021 Burgemeester 

Woensdag 24 maart 2021 Technische Dienst (Stijn of Frederik Gunst)  

Woensdag 21 april 2021 Evenementen (Shana Poley ov) 

Woensdag 19 mei 2021 Ntb 

Woensdag 16 juni 2021 Ntb  

Woensdag 22 september 2021 Technische dienst (Stijn of Frederik Gunst) 

Woensdag 20 oktober 2021 Ntb  

Woensdag 17 november 2021 Ntb 

Woensdag 15 december 2021 Ntb  

4) Werken Langestraat  

a) Planning – status dossier  
- Aanbesteding lopende. 
- Werken moeten aanvangen voor de zomer 2021. De exacte datum kan pas 

doorgegeven worden van zodra de werken werden gegund.  
b) Invulling – aankleding 

- Waar komen parkeerplaatsen en hoeveel?  
- Bomen? Zelfde invulling als de Marktstraat 
- Welk parkeerbeleid zal worden toegepast? Zal worden rekening gehouden met de 

resultaten van de bevraging van de Marktstraat?  
c) Bevraging  

- De LER is van mening dat er proactief dient gehandeld te worden om te vermijden 
dat er foute beslissingen zouden genomen worden.  

- Er zal een digitale bevraging worden gedaan bij alle handelaars.  
Steve M. zal een aanzet doen. Kunnen er plannen meegestuurd worden met de 
bevraging?  

 

5) Plannen Brug Kaai – Jachthaven   

Momenteel zijn er nog geen plannen beschikbaar. Op 1 van de volgende vergaderingen kan 
dit worden gevraagd aan het afdelingshoofd Technische Dienst. De start van deze werken is 
voorzien voor 2023 onder voorbehoud.  
 



 
 

6) Resultaten bevraging Marktstraat – volgende stap(pen) 

De bevraging en de analyse werd afgewerkt. De resultaten zijn duidelijk en worden 
voorgelegd aan de burgemeester en het college van burgemeester en schepenen.  
Hopelijk kan gevolg gegeven worden aan de wensen van de handelaars.  
Op Radio Beach werd gezegd door de burgemeester dat de Marktstraat een fietsstraat zal 
worden. Klopt dit verhaal? Want de handelaars en de LER zijn niet op de hoogte van deze 
plannen.  
 

7) Heropleving Marktstraat  

De LER is van mening dat de heropleving van de Markstraat bijzonder traag gaat en vraagt of 
het stadsbestuur geen extra impulsen en steun kan geven om dit proces te bespoedigen.  
Dit kan door middel van:  

➔ Subsidies (renovatie, herlokalisering, starters, popup?) DLE deelt mee dat er 
momenteel bekeken wordt welke subsidies mogelijk zijn om te geven. In het MJP 
werden hiervoor de acties opgenomen en het budget is voorzien. Zal worden 
teruggekoppeld op 1 van de volgende vergaderingen.  

➔ Pop up mogelijkheden? → heeft zijn voor- en nadelen. Is een tijdelijke invulling van 
bepaalde panden, maar op lange termijn is dit geen oplossing.  

➔ Invulling leegstaande handelspanden – bestickering of alternatieve activiteiten. 
DLE doet voorstel naar CBS om hiermee al deze zomer te starten. Er zijn voldoende 
gelijkaardige geslaagde projecten in andere gemeenten.  

➔ Zomeractiviteit(en)? (zoektocht – event?, enz..) I.s.m. de dienst toerisme wordt 
gezocht naar een gepaste activiteit over een langere periode om volk te trekken 
naar het stadscentrum deze zomer.  

➔ Plaatsen meer meubilair (banken – vuilbakken) → werden mee opgenomen in de 
bevraging en voorgelegd aan burgemeester en CBS.  

➔ Zomerdecoratie → er zal gekeken worden om extra seizoensgebonden decoratie te 
voorzien voor de Marktstraat – Oostendestraat.  

De dienst Lokale Economie maakt werk van een actieplan voor de komende jaren om dit probleem 
gestructureerd te kunnen aanpakken. Dit actieplan zal nog worden voorgelegd aan de LER en het CBS 
dit voorjaar. Bepaalde zaken moeten nog dit (voor)jaar kunnen uitgerold worden.  

8) Handelsvereniging 

Momenteel zit er weinig beweging in dit dossier. Marijke zal navragen bij de huidige leden 
van de shoppinghandelaars.  
In het ideale scenario zou er een nieuwe VZW moeten opgestart worden onder vleugels van 
de LER. Maar wie zal dit trekken?  
 

9) Update Shopping event  

Er werd een werkgroep samengesteld om dit event verder uit te werken met de volgende 
personen:  



 
 

- Poley Shana, Martens Michelle en Sarrazijn Mike (Stad Nieuwpoort).  
- Katrien Verdievel en Didier Boydens (LER) 
- Averein Philip (Horeca Nieuwpoort) 
- Vandenbussche Kristof (C-beau/Beaufort) 
- Claerhout Peter (Sandeshoved/De Vloote) 
- Plaetevoet Sebastien-Dewaele Eva (Eva Dew) 
- Van Staeyen Heidi (Lingerie Caline) 
- Devliegher Peter (Ferrer&Lotta) 

Op een eerste overleg werd er beslist om in 2021 nog geen event te organiseren. Door de 
onzekerheid mbt coronamaatregelen, wensen de meeste handelaars dit een jaar uit stellen 
en de tijd te nemen om dit event goed uit te werken.  

De insteek van het evenement is Nieuwpoort promoten en op de kaart zetten als shopping 
stad. De handelaars willen een hoogwaardig kwalitatief evenement dat jaarlijks kan 
terugkomen. Ze zien dit niet als stockverkoop of om kortingen te geven. Daarvoor zijn er de 
solden en de SBF.  

Vanuit deze werkgroep wordt de periode 22-23-24 april 2022 naar voren geschoven.  

De verschillende stadsdiensten bekijken momenteel welke formule en concept haalbaar is 
om uit te werken en of er partners zijn die mogelijk hieraan kunnen meewerken.  

In maart is een nieuw overleg ingepland. Voor de zomer willen we een voorstel doen naar de 
handelaars en polsen of er voldoende interesse is.  

10) Update Evenementen 2021 – coronaproof mogelijkheden – extra evenementen 2021  

Momenteel is het nog te vroeg om te kunnen zeggen wat er deze zomer zal kunnen 
doorgaan en onder welke voorwaarden. Bepaalde evenementen kunnen effectief doorgaan 
mits aangepast concept en zullen coronaproof worden georganiseerd. Voor andere 
evenementen zal dit afhankelijk zijn van hoeveel toeschouwers er op dat moment kunnen 
worden toegelaten.  

11) Coronamaatregelen 2021 – voorstel om steunmaatregelen 2020 te verlengen naar 2021 

De genomen steunmaatregelen door het stadsbestuur in 2020 werden positief onthaald 
door de handelaars en de LER.  

De LER vraagt aan het stadsbestuur om dezelfde steunmaatregelen te nemen voor 2021. 
Want voor veel handelaars en ondernemers staat het water aan de lippen en is belangrijk 
zich geruggesteund te voelen door het stadsbestuur.  

Daarnaast vraagt de LER of er ook kan nagedacht worden voor steun voor de bedrijven. 
Want deze hebben vorig jaar weinig tot niet kunnen genieten van de maatregelen genomen 



 
 

door het stadsbestuur. De LER denkt hierbij aan een vermindering of afschaffing van de 
bedrijfstaks en de milieubelastingen.  

12) GECORO voorstelling/kandidaturen  

Uiterlijk 26 januari moeten de kandidaturen voor de GECORO binnen zijn.  

13) Varia 

- Advertenties Visit Nieuwpoort 
Alle handelaars werden aangeschreven om hun advertenties op Visit te verlengen 
voor 1 jaar.  

- Aanpassing snelheid binnenstad  
De LER was verbaast met het nieuwe over deze aanpassing. Ze kan zich vinden i 
deze beslissing maar vraagt zeker gehoord te worden bij beslissingen voor 
afsluiten van straten, aanpassingen rijrichting, afsluiten Elisalaan enz… De LER is 
van mening dat doorgaand verkeer noodzakelijk is voor de lokale economie en 
juist de sterkte is van de Albert I Laan.  

- Probleem sigaretten horeca – voorstel uniforme asbakken.  
Door de afwezigheid van Averein Philip kan dit punt niet besproken worden. DLE 
zal dit voorleggen aan Horeca Nieuwpoort.  

- Geschenkbonnen Sociaal huis 
Vanuit het Sociaal huis werden cadeaubonnen gegeven voor de warenhuizen in 
Nieuwpoort. De LER stel zich de vraag waarom geen bonnen konden gegeven 
worden voor de lokale handelaars en vinden dit een gemiste kans om de Lokale 
Economie een extra stimulans te geven!  

.   
 
Volgende vergadering woensdag 24 februari om 19.15 u. via Zoom.  
 
 
Voor verslag  
Sarrazijn Mike   
Dienst Lokale Economie.  

 
 
 


